
Zápis z veřejného zasedání č. 9/2018 
konaného 20. 12. 2018 od 18:30 hodin 

v zasedací místnosti OÚ Rynholec 
 
 

Přítomno 6 občanů 
7 zastupitelů obce 

 
 Starosta v 18:30 hodin zahájil veřejné zasedání, přivítal občany a přečetl program: 

 
1) Kontrola usnesení z minulého VZ 
2) Rozpočet obce na rok 2019 
3) Rozpočtové opatření 10/2018 
4) Doplnění cenové mapy pronájmu pozemků 
5) Změnové listy sokolovna 

Pro – proti – zdržel se 
7 – 0 – 0  

 Zapisovatel p. Dvořák a ověřovatelé pp. Roštínská, Drábek 
 

1) Kontrola usnesení z minulého veřejného zasedání 
 

- Při kontrole byl nalezen nedostatek v textu usnesení, týkající se žádosti p. Jahelkové o 
pronájmy pozemků. V textu usnesení nebyly uvedeny všechny pozemky, které byly 
odhlasovány k pronájmu. 

 
Usnesení: zastupitelé obce schvalují doplnění bodu č. 4 z VZ č. 8/2018 o položky: 

 - pronájem pozemku p. č. 338/1 (981 m2) a 339/1 (822 m2) 
 - pronájem pozemku p. č.  914/40 (2.652 m2) 

vše v k.ú. Rynholec, za cenu 1 Kč/m2/rok 
Pro – proti – zdržel se 

7 – 0 – 0  
2) rozpočet obce na rok 2019 

 
- p. Drábek uvedl, že rozpočet byl vyvěšen na úřední desce. Závazný ukazatel rozpočtu 

bude paragraf, zároveň byl vyvěšen i položkový rozpočet s komentářem. 
- Dále p. Drábek přečetl a vysvětlil jednotlivé paragrafy rozpočtu a jejich výši 

o Příjmy jsou plánovány ve výši  41.820.000 Kč 
o Výdaje jsou plánovány ve výši  45.236.000 Kč 
o Financování    3.416.000 Kč 

- P. Drábek dále uvedl, že za rok 2018 jsou naplněné příjmy na částce 40.693.490,- 
(hlavně odpady a rozpočtové určení daní). Co se týče výdajů, tak v současné době jsou 
na částce 33.574.733,-. V současné době tedy obec hospodaří s přebytkem 7.118.757,-. 

 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují rozpočet obce na rok 2019 s příjmy ve výši 
41.820.000,- a výdaji ve výši 45.236.000,-. Rozpočet je schvalován jako schodkový, 
rozdíl 3.416.000,- je financován z přebytku roku 2018. Závazný ukazatel rozpočtu je 
paragraf. 

Pro – proti – zdržel se 
7 – 0 – 0  



3) Rozpočtové opatření č. 10/2018 
 

- p. Drábek vysvětlil rozpočtové opatření. Hlavní část je navýšení na příjmové straně. 
Příjmy jsou celkem navýšeny o 3.858.575 Kč. Na výdajové straně je navýšení 
nespecifikované rezervy o příjmovou část. 

 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují rozpočtové opatření č. 10/2018. 

 
Pro – proti – zdržel se 

7 – 0 – 0  
 

4) Doplnění cenové mapy pronájmu pozemků 
 

- p. starosta vysvětlil, že na minulém VZ byla řešena cenová mapa pozemků, kde nebyly 
vyřešeny pozemky s cenou pronájmu 0,25 Kč, kde starosta doporučuje zvednout cenu na 1 
Kč za m2 a rok, a cena pronájmu 0,50 Kč, kde starosta doporučuje zvednou cenu na 2 Kč 
za m2 a rok. 

 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují doplnění cenové mapy pozemků: 

- Pronájem pozemků  z 0,25 Kč/m2/rok na 1 Kč/m2/rok 
- Pronájem pozemků   z 0,50 Kč/m2/rok  na 2 Kč/m2/rok 

 
Pro – proti – zdržel se 

7 – 0 – 0  
 

5) Změnové listy ZL 20R1 ZL 21 – Sokolovna 
 

- p. starosta vysvětlil změnové listy k sokolovně 
o ZL 20R1 - týká se doplnění zdravotně technické instalace (propojení na 

kanalizaci atd.), cena se navyšuje o 41.432,91 Kč 
o ZL 21  - tato změna byla vynucena ze strany obce, týká se zastínění 

oken. Podle nabídky budou zastíněna všechna okna na východní a jižní straně, 
cena se navyšuje o 250.917.35 Kč 

 
Usnesení: Zastupitelé obce schvalují změnové listy ZL 20R1 v částce 41.432,91 Kč a 
ZL21 v částce 250.917,35 Kč 

Pro – proti – zdržel se 
7 – 0 – 0  

 
Diskuse: 

- p. Sládek: jaký je současný stav přeložky tunelu? 
- P. starosta sdělil, že v tuto chvíli se neděje nic, vše stojí, protože Úřadem pro územní 

plánování byl zjištěn nesoulad mezi projektem a platným územním plánem obce 
z roku 2002. Problém bude pravděpodobně řešen až s novým územním plánem obce 
nebo změnou současného územního plánu. Předpoklad řešení je někdy v roce 2020-21.  
 

- P. Sládek: kam pokročilo jednání s p. Černou? 
- P. starosta vysvětlil, že jsou obcházeni vlastníci, zda by souhlasili se silnicí vedoucí od 

schodů u silnice na Hořkovec až do ulice Za školou. Projektant připravuje (cca leden 
2019) variantu, jak by případná silnice mohla být umístěna. 



 
- P. Sládek: jaký je současný stav s pozemky p. Civína? 
- P. starosta sdělil, že jednání s p. Civínem je na mrtvém bodě. 

 
- P. Smolka: jak to bude se sítěmi v plánované silnici (propojka od schodů k ulici Za 

školou)? 
- P. Starosta odpověděl, že v současné době neví, jak se bude v tomto případě 

postupovat, záleží to na rozhodnutí zastupitelstva. 
 
 

Vzhledem k neexistenci dalších dotazů ze strany občanů bylo veřejné zasedání 
skončeno v 19:30 hodin. 
 
 
 
 

Ověřovatel:            Ověřovatel: 
 
 ____________       ____________ 
 Jana Roštínská       Michal Drábek 
 
 
 

Starosta obce 
 

____________ 
Jaromír Dyntar 

 
 
 

 


